
 

 

 

Enskede-Årsta-Vantörs 

stadsdelsnämnd 

Skrivelse  

2024-02-22 

 

 

Svedmyrabadets framtid 

 
Svedmyrabadet är en kommunövergripande verksamhet som vänder sig till äldre, personer 
med funktionsnedsättning samt personer med smärtproblematik. På Svedmyrabadet finns 
tillgång till tillgänglighetsanpassad tempererad bassäng, gym och café. Svedmyrabadet 
erbjuder ett brett utbud av aktiviteter som anpassad vattengymnastik, gym och massage. 
Anläggningen besöks av ett drygt 70-tal personer dagligen och antalet är stadigt ökande.  
 
Fastigheten där Svedmyrabadet är inrymd är i stort behov av stambyte och renovering, trots 
det finns det i dagsläget ingen fastställd renoveringsplan för Svedmyrabadet. 
 

Nu har Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning valt att säga upp hyreskontraktet med 

Stockholmshem, kontraktet löper ut 2024-09-30. Detta trots att det inte finns någon 

ersättningslokal eller plan för alla de badgäster som är beroende av Svedmyrabadet för sitt 

fysiska- och psykiska välbefinnande.  

 

 

Jag vill därför fråga följande: 

1. Har alla möjligheter att fortsätta bedriva verksamheten på befintlig plats utretts innan 
valet att säga upp hyresavtalet?   
 

2. Vilka försök har gjorts att flytta över verksamheten i Idrottsförvaltningens regi?   
 

3. Vilka kontakter har tagits med övriga stadsdelsnämnder innan beslutet att säga upp 
hyresavtalet för den kommunövergripande verksamheten?  

 
 
 
Emelie Wassermann (SD)  
 
 
 


